
 

Admission Requirements 

Hold a bachelor degree in a STEM field such as Computer Science,  Electrical 
Engineering, Computer Engineering, Mathematics, Physics or other relevant 
Science or Engineering major from a university accredited or recognized by the 
UAE Ministry of Education (MoE) with a minimum CGPA of 3.0 (on a 4.0 scale) or 
equivalent.

(English EmSAT) with a minimum score of 1400 or a minimum score of 550 on 
paper based TOEFL or 6 on IELTS (or its equivalent).

Students with a CGPA below 3  or with English score of 5.5 IELTS or equivalent may 
be admitted conditionally.

Students who do not hold a bachelor degree in a STEM field, as mentioned above, 
can study MSAIA program provided they are required to complete two  non-credit 
hour foundation courses to be admitted to the program.
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أن يكون حاصلاً على شهادة البكالوريوس في أحد تخصصات العلوم أو الهندسة (STEM) مثل: علوم 
الحاسوب، الهندسة الكهربائية، هندسة الحاسوب، الرياضيات، الفيزياء أو أي تخصص آخر ذي صلة 

من جامعة معتمدة أو معترف بها من قبل وزارة التربية والتعليم في دولة الإمارات العربية 
المتحدة، وبمعدل تراكمي لا يقل عن 3.0 من 4.0 أو ما يعادلها.

الحصول على درجة لا تقل عن 1400 في اختبار EmSAT للغة الإنجليزية أو ما يعادلها، مثل 550 درجة 
.IELTS الورقي أو درجة 6 في اختبار TOEFL في اختبار

يمكن قبول الطلبة الحاصلين على معدل تراكمي أقل من 3.0 أو الحاصلين على درجة 5.5 في اختبار 
IELTS أو ما يعادلها بشكل مشروط.

يمكن للطلبة الذين لا يحملون شهادة البكالوريوس في أحد تخصصات STEM المشار إليها أعلاه، 
الدراسة في برنامج الماجستير في الذكاء الاصطناعي وتحليل البيانات (MSAIA)، بشرط اجتيازهم 

لمادتين تأسيسيتين بدون ساعات معتمدة كمتطلب للقبول في البرنامج.
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